
Fotózás

..... Az úgy kezdődöt hogy amikor megszületett a kislányom vettem egy egész komoly
fényképezőgépet gondolván sok szép képet szeretnék majd készíteni róla. Aztán hamar
rájöttem, hogy egy fényképezőgép sok minden másra is jó, rengeteg érdekes téma van
körülöttünk ami mind megörökítésre vár. És persze azt is hamar be kellett látnom, hogy jó képet
készíteni nem is olyan egyszerű, sok mindent lehet és kell megtanulni hozzá a fényképezésről.
Az is hamar nyilvánvaló lett, hogy bár semmi extra tehetség nem szorult belém, mégis nagyon
is érdekel és leköt ez a dolog. Elmentem néhány fotós találkozóra és ahogy az ilyenkor lenni
szokott "rossz" társaságba keveredtem.:) Alkalmam volt kipróbálni itt a stúdió fotózást, a modell
fotózást, belekóstolni ebbe-abba, de már akkor is tudtam hogy leginkább a természetfotózás áll
közel hozzám. A fotózás számomra kikapcsolódás, a képek elkészítése gyakran nagyobb
élmény és több örömet okoz mind a végeredmény maga, vagyis a kép. Persze érzem, lassan a
kép is egyre fontosabb, ahogy maga a fotózás is egyre tudatosabbá válik. Az egyik hideg, esős
reggelen amikor már órák óta kuporogtam az előző este szakadó esőben felállított és
beálcázott sátorban, szürke gémre várva (persze nem jött), szóval azon tűnődtem, hogy
jutottam idáig.:) Nos azt hiszem ez már megszállottság és abban is biztos vagyok, hogy pont ez
az ami előre visz. Ja, és én még csak gyenge kezdő vagyok. Úgyhogy lesz ez még "rosszabb"
is..., remélem. 

Nézz bele hát a galériákba, és ha van véleményed a látottakról, írd meg a vendégkönyvbe hagy
okuljak belőle.
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